
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-05-24, § 2 

 

 Tid Torsdagen den 24 maj 2012 kl 16.30 – 17.00 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 4 juni 2012 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Martin Hansson 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Peter Abelin (M) för Datevig Mardirossian Lönn (M) 

Christoffer Kuckowski (M) för Annika Davidsson (M) 

Inga-Lill Larsson (M) för Jonas Naddebo (C) 

Hampus Rubaszkin (MP) för Emilia Hagberg (MP) 

  

Ersättare:  

 

Christer Svärd (M)  

Charlotta Schenholm (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S)  

Maria Antonsson (MP)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, 

Åse Geschwind, Lars Jolérus, Mattias Lundberg, Ulla Ritzén, Anne Rådestad och 

Marita Söderqvist samt personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-13 och biträdande 

borgarrådssekreteraren Martin Savén från roteln. 

 

 

 



  

 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 

Frågor för beredning och information från kontoret 

 

Skrivelser för beredning 

Anmälan görs av inkomna skrivelser till trafik- och renhållningsnämnden enligt 

följande: 

 

1. Skatt på dubbdäck, från Malte Sigemalm (S). Dnr T2012-300-02860 

2. Ändrad trafik förbi Rålambshovsvägen, från Oskar Levin (S). Dnr T2012-320-

02866 

3.  Cykelbanor på Årstavägen i Årsta, från Kajsa Stenfelt (V). Dnr T2012-313-02864 

4. Passage vid Årstaängsvägen vid Liljeholmen/Marievik, från Kajsa Stenfelt (V). 

Dnr T2012-410-02865 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar skrivelserna till trafikkontoret för 

beredning. 

 

Fråga om vindkraftverk på Järvafältet 

Martin Hansson (MP) frågar om trafikkontoret vet någonting om några oklarheter och 

problem i arbetet med att prova vindkraft på Järvafältet? 

 

Per Anders Hedkvist svarar att det inte ligger inom ramen för trafikkontorets 

verksamhet att hantera frågan om vindkraftverk utan att det är ett projekt på Järvafältet 

som Svenska Bostäder hanterar. 

 

Fråga om trafiksituationen på Götgatan 

I samband med att kontoret svarade på en skrivelse från Kajsa Stenfelt (V) i december 

2011 om trafiksituationen på Götagatan planerade man att återkomma till trafik- och 

renhållningsnämnden med ett förslag på förbättringsåtgärder under våren 2012. När 

kommer kontoret att kunna presentera förslaget? 

 

Per Anders Hedkvist svarar att arbetet på kontoret pågår och att ett förslag till 

nämnden kommer efter sommaren. 

 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackar för svaren. 
 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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